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Acta de l’Assemblea extraordinària de l'AFA/AMPA celebrada el dimarts 7 de febrer del 2023
amb l’ordre del dia:

1. Relleu de la Junta actual

2. Torn obert de paraules

Assisteixen 8 persones. S’obre la sessió en segona convocatòria a les 18:15h.

1. Relleu de la Junta actual

Presents els membres de la Junta actual es proposa la dissolució de la mateixa i
la renovació dels càrrecs.

Es proposa Raquel Cobos Baules (DNI 37390912L) per presidenta, Gerard Altayó
Isern (44983136N) de secretari i Joel Plana Aguilar (46130579P) de tresorer.

Es vota la renovació de la junta amb la composició proposada:

Vots a favor 8

Vots en contra 0

Asbtencions 0

2. Torn obert de paraules

Degut a un problema de caire econòmic s’ha hagut de cancel·lar la sortida a
Astúries dels alumnes de 4rt ESO. S’ha detectat que moltes famílies no poden ni
tan sols assumir les sortides escolars de 4€. La situació econòmica de moltes
famílies és molt precària. Això afecta a moltes situacions, més enllà de les
sortides o viatges, un cas especialment important a nivell econòmic és la
despesa altíssima que les famílies han de fer pels llibres. Per fer més econòmica
la sortida es canviarà la destinació i aniran al Pallars Sobirà.

Hi ha una sensació que manca interès dels alumnes per participar de les
activitats i sortides que es fan, com per exemple la tarda d’arts o les sortides
escolars optatives. Sembla que després de la pandèmia de la Covid s’ha
accentuat la desídia per assistir a les activitats presencials.
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Avui no ha pogut venir el representant d’Iddink per passar-nos dades de quantes
famílies s’han beneficiat de la socialització dels llibres i per preparar la comanda i
el funcionament del curs vinent. Ho comentarem amb ell per correu. El que és
segur és que per al curs vinent caldrà ser soci de l’Ampa/Afa per poder
beneficiar-se del servei.

S’ha presentat una queixa formal a l’inspectora per la manca de personal de
l’aula d’acollida, que en aquests moments té una ràtio de més de 30 alumnes
per un sol professor. Aquest recurs de personal no és suficient. Es continuen
enviant alumnes a l’aula d’acollida del nostre centre sense dotar-nos de més
personal.

Fem un resum de la reunió que es va fer amb els alumnes el passat 31 de gener.

S’aixeca la sessió i es convoca la propera sessió per al dia 7 de març a les
18:30h.


